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          PPrroottookkóółł    zz  KKoommiissjjii  EEdduukkaaccjjii  KKuullttuurryy  ii  SSppoorrttuu   

zz  ddnniiaa    2299  mmaajjaa      22002233  rr..   

  

  

• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Ewa Fronczek  

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

1. Analiza realizacji w Gminie wyjazdów śródrocznych – tzw. „zielonej szkoły”  
w odniesieniu do lat szkolnych 2017/2018 – 2021 – 2022  

2. Lato w mieście 2023 – plany, harmonogram imprez 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy różne  

Czas trwania posiedzenia  od 16.00  - 16.30 
• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   - Obecnych   7 z 7 

• Zastępca Burmistrza Beata Zawiła  

• Naczelnik Wydziału Elżbieta Bazańska – Wolska  

• Zastępca Naczelnika – Justyna Lisowska  

• Dyrektor Miejskiej Bibliotek Publicznej w Czeladzi – Bożena Podgórska  

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jakub Kużdżał  

• Dyrektorzy Szkół  

Przebieg obrad:  

Przewodnicząca Ewa Fronczek – dzień dobry witam Państwa bardzo serdecznie na posiedzeniu 
komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Na dzisiejszym posiedzeniu komisji mamy do realizacji 3 punkty:   

1. Analiza realizacji w Gminie wyjazdów śródrocznych – tzw. „zielonej szkoły”  
w odniesieniu do lat szkolnych 2017/2018 – 2021 – 2022  

2. Lato w mieście 2023 – plany, harmonogram imprez 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy różne  

Przechodzimy do punktu 1 bardzo proszę Panią Naczelnik o krótkie wprowadzenie.  
Ad.1. Analiza realizacji w Gminie wyjazdów śródrocznych – tzw. „zielonej szkoły”  w odniesieniu do 
lat szkolnych 2017/2018 – 2021 – 2022  
Naczelnik Elżbieta Bazańska – Wolska – w gminie wyjazdy śródroczne  się odbywają, jeżeli chodzi  
o liczbę chętnych  rodziców przez lata się to zmieniało , koszty rosną , dofinansowanie zdobywamy 
z WFOŚiGW,  nauczycie chcą jeździć. Środki z Funduszu mogą być przeznaczone na realizację 
programu profilaktyki zdrowotnej, programu edukacji ekologicznej, lub programu regionalnej 
edukacji przyrodniczej i ekologicznej. Jest to taka tradycja, kiedyś szkoły same organizowały takie 
wyjazdy, ale to się zmienia teraz wspomagamy się organizatorem prywatnym , zabezpiecza nasze 
interesy jako szkół mamy nadzieję, że uda się utrzymać tą tendencję . Jeśli będą chętni będziemy 
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wyjeżdżać.  
Przewodnicząca Komisji Ewa Fronczek – dziękuję bardzo otwieram dyskusję . Zapytam program 
edukacji ekologicznej, kto to pisze, kto za to odpowiada na zielonej szkole.  
Naczelnik Elżbieta Bazańska – Wolska – taki program organizują szkoły przy współpracy  
z wydziałem, mamy tu dwa programy program edukacji ekologicznej i tu zazwyczaj wychowawcy 
klas 1- 3 przygotowują zgodnie z planem pracy. My po otrzymaniu takiego programu tworzymy taki 
plan pracy zbiorowy. Po powrocie uczniów z wyjazdu składamy do WFOŚiGW w Katowicach 
niezbędna dokumentację w celu rozliczenia otrzymanej dotacji m.in. sprawozdanie z realizacji 
programu profilaktyki zdrowotnej oraz  realizacji programu edukacji ekologicznej.  
Radny Andrzej Mentel – czy nauczyciele, którzy wyjeżdżają mają rekompensatę za pracę w dni 
wolne bo to jest opieka 24 godziny na dobę.   
Dyrektor SP 5 Dorota Strączek – nauczyciele mają taką możliwość i będą mogli sobie odebrać 
wolne dni.  
Radny Zbigniew Panek – czy wszystkie dzieci chętne mają możliwość wyjazdu ? 
Dyrektor SP 5 Dorota Strączek - wszystkie dzieci chętne, które się zadeklarują, mają możliwość 
wyjazdu i są w 3 klasie.  
Przewodnicząca Komisji Ewa Fronczek – czy są jeszcze pytania, nie widzę. Bardzo dziękuję 
Dyrektorom za udział w posiedzeniu komisji. Kontynuując przechodzimy do kolejnego punktu.  
Ad. 2. Lato w mieście 2023 – plany, harmonogram imprez 
Zastępca Naczelnika Justyna Lisowska – Akcja Lato oferta jest bardzo bogata. My jako urząd 
organizujemy Nieobozową Akcję Lato, która rozpocznie się już od 26 czerwca br. Jest podzielona 
na II turnusy i potrwa do 21 lipca 2023 r. Ogólnie skorzysta 270 dzieci. NAL cieszy się bardzo dużym 
zainteresowanie, oferta jest bardzo bogata, dzieci mają zaplanowane dużo wycieczek, wszystko 
opisane jest w materiałach. Całkowity koszt to 490 zł.  Akcja będzie się odbywała na terenie Szkoły 
Podstawowej Nr 5.  Akcja Lato będzie się również odbywać w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji 
w Miejskiej Bibliotece Publicznej w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej – Planeta Saturn,  
w Ośrodku Wsparcia Dzieci i Rodziny w Będzinie oddział w Czeladzi. Zajęcia będą również 
organizowane przez Miejski Czeladzki Klub Sportowy, Czeladzki Klub Sportowy przez Centrum 
Sportu i Rekreacji AGATSU oraz Akademię Piłki Nożnej Górnik Piaski. Wszystko szczegółowo jest 
opisane w materiałach, jeśli Państwo mają pytania to postaramy się odpowiedzieć.  
Przewodnicząca Komisji Ewa Fronczek – otwieram dyskusję.   
Radny Andrzej Mentel – mam pytanie do pana Dyrektora MOSiR, czy akcję , którą organizujecie 
będzie się odbywać przez całe wakacje, czy tylko przez jeden tydzień.   
Dyrektor MOSiR Jakub Kużdżał  – nasza akcja odbywa się tylko w miesiącu sierpniu.  
Radny Andrzej Mentel – mam prośbę do wydziału o przygotowanie i przesłanie do szkół informacji 
w tej części, gdzie dzieci będą mogły uczestniczyć w akcji lato.  
Radna Janina Wcisło – jak będzie rozwiązana kwestia siatkówki plażowej.  
Dyrektor MOSiR Jakub Kużdżał – jest osobne wejście, które nie koliduje z wejściem na basen.  
Przewodnicząca Komisji Ewa Fronczek – czy w Nieobozowej Akcji Lato uczestniczy tyle samo dzieci 
co rok temu ? ile dzieci uczestniczy w zajęciach w Planecie Saturn ?  
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Zastępca Naczelnika Justyna Lisowska – tyle samo 270, jeśli chodzi o Planetę Saturn to tam jest 
maksymalna ilość dzieci 15 osób.  
Przewodnicząca Komisji Ewa Fronczek – dziękuję bardzo, kolejny punkt.  
Ad. 3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  
Projekt Nr 91 
w sprawie wystąpienia z apelem do Międzynarodowego Komitetu Olimpijskiego w sprawie 
zapobiegania udziałowi rosyjskich i białoruskich sportowców w igrzyskach olimpijskich oraz 
zawodach rangi międzynarodowej 
Ewa Fronczek – czy Państwo macie pytania do przedstawionego projektu? Nie widzę  

Wynik opiniowana:  
Głosów „ZZaa”- 6 
Głosów „PPrrzzeecciiww” – 0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” -1 
OObbeeccnnyycchh w trakcie głosowania – 7 

Ad 3. Sprawy różne.  
Radny Marcin Gadecki – proszę o przygotowanie informacji o  liczbie uczniów w klasach od 1 – 7  
z każdej szkoły, oraz ile przedszkolaków 6 latków pójdzie do szkół stan na koniec maja. Dziękuję  
Przewodnicząca Ewa Fronczek – po wyczerpaniu porządku obrad Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
zamykam posiedzenie Komisji.  
 
 
       Przewodnicząca Komisji Edukacji Kultury i Sportu  
         

Ewa Fronczek 
 
 
 
 
 
W załączeniu: 
Lista Obecności  
Protokół napisano dnia  
Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP …………… 
 

 

 


